
3,5 miljoen voor behoud troeteleik? 'Te duur', vindt de
provincie
ULVENHOUT - De provincie wil niet meebetalen om de troeteleik in de middenberm van de
A58 bij Ulvenhout te behouden. "Wij vinden het bedrag van 3,5 miljoen euro te hoog", laat de
provincie maandag weten. Dat bedrag is nodig om het viaduct aan te passen, zodat het
mogelijk is om A58 te verbreden.

De troeteleik bij Ulvenhout. Foto: Erik Peeters
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Eind november vorig jaar werd bekend dat de troeteleik gekapt gaat worden, omdat er een bredere
A58 komt. De verbreding kan volgens Rijkswaterstaat alleen via de middenberm, omdat de weg
anders te breed wordt om onder het vlakbij gelegen viaduct te gaan.

ZIE OOK: 'Mensen, het is één boom...', toekomst troeteleik A58 houdt gemoederen bezig

Heel veel mensen vinden het zonde als de ruim 140 jaar oude eik straks gekapt wordt. Op de
Facebookpagina van Omroep Brabant gaven tienduizenden mensen aan dat de zomereik moet
blijven. Boswachter Frans Kapteijns en de Bomenstichting riepen op om geld te doneren voor het
behoud van de eik.

'Geen visitekaartje'
De Partij voor de Dieren stelde vervolgens Statenvragen over de kapkwestie en noemde de eik een
visitekaartje voor Brabant. Daar is de provincie het niet mee eens. "Nee.Het is een markante boom
die voor de voorbijrijdende automoblist een mooi herkenningspunt is op de A58."

De provincie Noord-Brabant is verder ook niet van plan om de eik een beschermde status te geven,
zodat deze beschermd is tegen het kappen. En ook zal er bij de vluchtstrook niet uitgeweken
worden naar de vluchtstrook. "Rijkswaterstaat heeft een hele zorgvuldige afweging gemaakt in een
poging om te eik te behouden, maar dit is niet mogelijk binnen de randvoorwaarden voor techniek,
veiligheid en aanvaardbare kosten."

Boomstichting houdt hoop
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De trein rijdt... uit protest tegen uitstel directe
treinverbinding tussen Breda en Antwerpen
ROOSENDAAL - De hele dag reden...

Nu beleggen?
Heeft u een vermogen van € 350.000? Lees dan dit
rapport met analyses en marktvooruitzichten!

Gehandicapten kunnen door NS op stations
Zevenbergen en Lage Zwaluwe niet met trein reizen
ZEVENBERGEN - Gebruikers van...

Afslankpil groot succes!
Snel afvallen doe je zo! Wil jij ook 8kg in 2 weken kwijt?
Lees dit artikel.

Ondanks de woorden van de provincie, houdt de Boomstichting hoop. "Ik vind het gek dat de
provincie deze uitspraken nu al doet. Wij hebben nog steeds gesprekken met Rijkswaterstaat en die
zijn positief", zegt Joep van Bergeijk van de Boomstichting.

Van Bergeijk is zelf ook een actie gestart om geld op te halen voor de eik. "We hebben nu
tweeduizend euro binnen van zo'n duizend donateurs. Natuurlijk kom je dan nog lang niet bij die
miljoenen, maar het gaat erom dat er maatschappelijk draagvlak is en dat we dat laten hiermee
laten zien."
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Op de hoogte blijven van het nieuws in Brabant? Meld je aan voor de dagelijkse nieuwsbrief!

ANDEREN LEZEN OOK

http://brabantn.ws/UJr

ADVERTENTIE
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Overval op Primera in winkelcentrum Heksenwiel
Breda, daderd maakt geld buit
BREDA - Op een Primera-winkel in...

'Aanslag op democratie': provincie betaalt mee aan
herbouw verwoest raadhuis in Waalre
DEN BOSCH - De provincie gaat...

ADVERTENTIE
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